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PROTOKÓŁ 0012.3.10.2022 
z posiedzenia Komisji Edukacji  

w dniu 7 grudnia 2022 roku 
 
 
Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala 129 A. 
Czas posiedzenia:14.00- 14.50 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                 
z załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawy bieżące: 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Jastrzębie-Zdrój na 
2022 rok, 

 Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 
powierzono stanowiska kierownicze w przedszkolach, szkołach i placówkach 
oświatowych oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem 
prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój, dla których ustalony plan zajęć 
jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, 

 Odpowiedź na pismo Związków Zawodowych ZNP i NSZZ „Solidarność” 
 

4. Wolne głosy i wnioski 
5. Przyjęcie protokołu  z dnia 16 listopada 2022 r.  
6. Zakończenie posiedzenia 

 

Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Edukacji – Jarosław Potępa. 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji i zaproszonych gości.  
 
Ad.2 
 
Komisja przyjęła porządek obrad. 
 
Ad.3  
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Jastrzębie-Zdrój na 
2022 rok, 
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Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – Dariusz 
Holesz.  
 
Magiera Bernadeta 
 - Proszę coś więcej powiedzieć na temat dożywiania dzieci? 
 
Monika Dudacy 
 - Plany dotyczące dożywiania dzieci były ustalone na dzień 30 września. 
Zwiększyła się liczba wniosków jeżeli chodzi o wyżywienie. Dochody będą 
zwiększone. W Przedszkolach będą podwyżki wyżywienia.  
 
Bernadeta Magiera 
 - Czy miasto partycypuje w kosztach jeśli chodzi o dożywianie dzieci w szkołach? 
 
Monika Dudacy 
 - Na dzień dzisiejszy jest to dopłata 6 zł. 9 zł płacą rodzice. W SMS stawka jest 
18 zł za obiad a miasto również 6 zł dopłaca.  
 
Jarosław Potępa 
 - Czy były wyliczenia ile będzie wynosiła ogólna kwota? 
 
Monika Dudacy 
 - Jeżeli chodzi o 2023 rok to plany mamy bardzo wysokie i z tego powodu 
większość placówek będzie wchodzić w zamówienia publiczne (przetargi). Są to 
prawie wszystkie szkoły podstawowe.  
 
Bernadeta Magiera 
 - Czy w szkołach jest catering? 
 
Monika Dudacy 
 - W niektórych szkołach jest catering a w części szkół są wynajmowanie kuchnie 
przez firmy zewnętrzne. Od 1 stycznia większość placówek będzie musiała ogłosić 
przetargi. Przepisy są jasne i trzeba zastosować ustawę - prawo zamówień 
publicznych.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za  - 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 

 Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 
powierzono stanowiska kierownicze w przedszkolach, szkołach i placówkach 
oświatowych oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem 
prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój, dla których ustalony plan zajęć 
jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Edukacji – Monika Dudacy. Uchwała nie była zmieniana od 2005 roku.  
Zmieniające się przepisy prawa oraz prośby  Dyrektorów zobligowały nas do 
dostosowania obniżek. W czerwcu przedstawialiśmy projekt uchwały do opinii 
związków zawodowych i w części opinia była negatywna. Dotyczyła głównie 
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przedszkoli 4 oddziałowych. Po rozmowach z Dyrektorami i po opinii związków 
zawodowych Dyrektorzy prosili o procedowanie uchwały. Zgodnie z zapisami 
ustawy o związkach zawodowych może organ odrzucić w części lub całości 
negatywną opinię, ale ustosunkowując się na piśmie z uzasadnieniem co też 
uczyniliśmy. Nanieśliśmy zmiany, które zawiązki zawodowe  sugerowały i z którymi 
się zgadzamy. 29 sierpnia 2022 na spotkaniu ze wszystkimi Dyrektorami również 
tymi, którzy są przedszkolami 4 oddziałowymi po raz  kolejny było to poddane pod 
głosowanie czy procedujemy dalej i wówczas wszyscy Dyrektorzy zagłosowali na 
tak.  Dlatego dzisiaj przedstawiamy Państwu projekt uchwały. W uchwale 
dostosowujemy obniżenie tygodniowego wymiaru zajęć dla Dyrektorów  
i Wicedyrektorów z podziałem na ilość oddziałów , na specyfikę danej placówki. 
Brana jest pod uwagę proporcjonalność realizowanego wymiaru etatu zajęć.  
 
Janusz Toborowicz 
 - Jeśli uchwała zostanie przegłosowana na Sesji to urealnienie zapisów kiedy 
nastąpi? 
 
Monika Dudacy 
 - Od 1 września 2023 r.  
 
Janusz Toborowicz 
 - Chciałbym zapytać jeszcze o uchwałę w sprawie dodatku funkcyjnego dla 
dyrektorów. Od kiedy będzie obowiązywać? 
 
Monika Dudacy 
 - od 1 stycznia 2023. 
 
Janusz Toborowicz 
 - Z wszystkim zapisami w uchwale? Dyrektor i pozostałe gruby wymienione w tej 
uchwale mają zmienione dodatki do 1 stycznia? 
 
Monika Dudacy 
 - Tak, dodatki funkcyjne dot. to Dyrektorów i do 75% dodatku funkcyjnego 
Dyrektora może mieć Wicedyrektor. Większość wniosków dot. zaopiniowania 
Wicedyrektorów była już procedowana przed arkuszem organizacyjnym i mamy to 
w planach finansowych. Będą to indywidualne przypadki, które będą rozpatrywane.  
 
Janusz Toborowicz 
 - Jeżeli przed przyjęciem uchwały zostało powiedziane, że Wicedyrektor otrzymuje 
60% to rozumiem, że od 1 stycznia zgodnie z opisem  Dyrektor, którzy uzyskuje 
więcej dodatku funkcyjnego automatycznie Wicedyrektor 6O% musi mieć 
naliczane od 1 stycznia  zgodnie dodatkiem funkcyjnym? 
 
Monika Dudacy 
 - Tak.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za  - 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
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 Odpowiedź na pismo Związków Zawodowych ZNP i NSZZ „Solidarność” 

 
Monika Dudacy 
 - W/w pismo jest pismem wyjaśniającym do projektu uchwały w sprawie zniżek 
dla nauczycieli. Jest to uzasadnienie do negatywnej opinii w części.  
 
Komisja przyjęła pismo do wiadomości.  

 
Ad.4 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Monika Dudacy 
 - Pan Przewodniczący RM prosił na którejś Komisji o składniki, które wchodzą do 
zdań subwencjonowanych.  Czy mogę to teraz przedstawić? 
 
Piotr Szereda 
 - Prosiłbym o informację na piśmie.  
 
Bernadeta Magiera 
 - Mieszkanka naszego miasta będzie reprezentować Polskę we Francji w pływaniu 
morsowym. Czy może starać się z UM o jakąś dotację bo będzie reprezentować 
nasze miasto? 
 
Iwona Rosińska 
 -Nie. Musi reprezentować klub, który jest w naszym mieście.   
 
Ad.5 
 
Przyjęcie protokołu  z dnia 16 listopada 2022 r.  
 
Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad.6 
 
Zakończenie posiedzenia 
 

Przewodniczący Komisji -  Jarosław Potępa podziękował wszystkim za przybycie 
po czym zakończył posiedzenie.  
 
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
Monika Dulewicz      Jarosław Potępa   
 

 
 


